
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 12 (B 41), som Folketin-
gets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 6. marts 2006 
 

Spørgsmål 12: 
"Har ministeren aktuelle planer om at indføre maksimale ventetider på gen-

optræning? Såfremt dette ikke er tilfældet, ønskes redegjort for baggrunden 

herfor" 

 

Svar: 
Jeg har ikke planer om at indføre maksimale ventetider på genoptrænings-

området, idet jeg finder, at sådanne frister har en særlig begrundelse i for-

hold til behandlingen af patienter med livstruende sygdomme.   
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